
KOZP geeft aan: 

Frustrerend dat burgemeester KOZP niet noemt in zijn verklaring , maar wel amnesty. 

Aan de voorkant door KOZP verzocht dat burgemeester publiekelijk afstand nam van 

geweld , niet gebeurd. 

Blij dat ze het kunnen navertellen , maar dat heeft niet gelegen aan politie en gemeente. 

Opruiing heeft in optiek KOZP optimaal plaats kunnen vinden. 

Veel mails met screenshots gestuurd naar politie , dat was niet voor niets 

Gevoel dat ze niet serieus zijn genomen 
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